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 Medlemsmöte 2024 
                                                                         2024-12-16 

 

 

Plats:  Digitalt 

Klubb nr: 2450 

Tid:  18:00 

Närvarande: Angelika B, Emma K, Linda R, Birgitta B, Ann L och Camilla F  

1. Öppnande av mötet 

2. Val av justerare – Angelika 

3. Föregående protokoll 

a) Ica kort – FoT har meddelat att de tycker styrelsen ska utreda frågan. Styrelsen 

beslutar dock att det är FoT som ska ta fram uppgifterna i enlighet med 

protokollet från senaste styrelsemötet (styrelsemöte nr 9). 

4. Dagordning 

 

5. Ärenden  

a) Årsmötes aktivitet – Förslaget är att en veterinär kommer och föreläser kring 

hundhälsa, vad hundägare kan göra själv hemma och när vård ska söka. 

Föreläsningen föreslås vara i början på mötet och mötet avslutas med ett roligt 

quiz. Planerad tidsåtgång för aktiviteterna uppskattas till 1 h, varav ca. 45minuter 

föreläsning och 15 min quiz. 

Styrelsen kollar om klubben kan få tillåtelse att ta med en hund i den bokade 

lokalen för visning av hur man kan gå igenom sin hund. Linda R tar på sig att 

fråga runt efter lämplig veterinär som kan tänka sig föreläsa. Emma ordnar ett 

Quiz. 

b) Handlingar till årsmötet – TÄS, FoT och HUG har skickat in.  

PR/info har ej skickat in – behöver ej det.  

Styrelsens handlingar och presentation till årsmötet kommer vara klara i januari.  

c) Vakanta styrelseposter – Medlem har anmält intresse för att sekreterarposten. 

Kassör och vice ordförande fortsatt vakanta. Nuvarande kassör Angelika har 

börjat kolla efter företag som ev. skulle kunna ta kassörstjänsten.  

d) Beslut om information – Vad ska finnas var?  Styrelsen anser att nuvarande 

hemsida är välfungerade och uppdateras på ett fullgott sätt under respektive 

rubrik såsom exempelvis planerade aktiviteter, kursverksamheter och protokoll. 

För att hemsidan fortsatt ska uppdateras fullgott ställs krav på både styrelsen och 

sektorerna att lämna in uppdaterad information till PR/info. 
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Den information som däremot uppkommer tvärt eller som snabbt behöver ändras 

ska läggas upp på Facebook, tex inbjudan till inomhusträningarna. På hemsidan 

hänvisas till Facebook. 

e) Öppna träningar i NLDA (Next lever dog arena) – Förslag på att ändra 

antalet deltagare utefter vilken gren som tränas har inkommit: Max 10 deltagare 

per pass inklusive träningsledare för Lydnad och Rally och Max 12 deltagare per 

pass inklusive träningsledare på allmänlydnad. Styrelsen godkänner detta. 

Förslag har inkommit att avsluta inomhusträningarna sista april för att inte 

konkurrera med klubbens öppna träningar utomhus under maj månad. Emma K 

kollar upp om det går att ändra bokningen.  

f) Rapportera in statistik över genomförd verksamhet 2024 till SBK – punkten 

flyttas fram till nästkommande styrelsemöte. Styrelsemedlemmarna uppmanas att 

kolla igenom de 41 frågorna som skall fyllas i till nästa möte.  

g) Medlem med oönskat beteende – Information har inkommit till styrelsen 

från flera olika medlemmar att en specifik medlem har upplevts haft otrevligt 

bemötande och uttryckt sig nedlåtande mot andra medlemmar i klubben. 

Styrelsen planerar att ta hjälp av förbundets föreningscoach för få stöd och råd i 

hur ärendet ska hanteras för att komma tillrätta med problemet.  

 

6. Information från grupper/sektorer 

 

Valberedningen  

 

HUG – Julklappar beställda, endast 9 stycken då de ej lyckats nå alla berättigade trots 

flera försök. Emma West avgår som sammankallande och Emma Kinnunen tar över 

som sammankallande för HUG 2025.  

 

TÄS – Jenny Viklund avgår som sammankallande. Ny sammankallande är ej bestämd 

men TÄS har en preliminär person för posten. TÄS avser lägga in en post i budgeten 

för 2025 för samkväm för de som har ansvarsområden inom gruppen. 

 

FoT – Föreslår att ansvaret för Julmyset roterar mellan sektorerna. Styrelsen önskar 

input i frågan från övriga sektorer. Därför skjuts beslutet till ett kommande 

styrelsemöte då sektorerna också deltar. 

 

RUG  
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PR/INFO  

 

7. Övriga frågor 

• Julledighet för styrelsen – Styrelsen planerar att ta julledigt och kommer därför 

inte vara lika tillgänglig som tidigare. Vid akuta frågor kan ordförande kontaktas. 

Emma lägger ut information på Facebook innan jul. 

• Vem ska uppdatera kalendern för styrelsens räkning – Linda R tar på sig 

uppgiften.  

• Medlemsmötets protokoll är ej klart då en av justerarna ej får till den digitala 

signeringen.  

Justeraren får skriva ut protokollet, signera, skanna in det och mejla protokollet 

till styrelsen.  

 

8. Nästa styrelsemöte – 13 Januari kl. 18:00 Medborgarskolan. 
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Plats:  Digitalt 


Klubb nr: 2450 


Tid:  18:00 


Närvarande: Angelika B, Emma K, Linda R, Birgitta B, Ann L och Camilla F  


1. Öppnande av mötet 


2. Val av justerare – Angelika 


3. Föregående protokoll 


a) Ica kort – FoT har meddelat att de tycker styrelsen ska utreda frågan. Styrelsen 


beslutar dock att det är FoT som ska ta fram uppgifterna i enlighet med 


protokollet från senaste styrelsemötet (styrelsemöte nr 9). 


4. Dagordning 


 


5. Ärenden  


a) Årsmötes aktivitet – Förslaget är att en veterinär kommer och föreläser kring 


hundhälsa, vad hundägare kan göra själv hemma och när vård ska söka. 


Föreläsningen föreslås vara i början på mötet och mötet avslutas med ett roligt 


quiz. Planerad tidsåtgång för aktiviteterna uppskattas till 1 h, varav ca. 45minuter 


föreläsning och 15 min quiz. 


Styrelsen kollar om klubben kan få tillåtelse att ta med en hund i den bokade 


lokalen för visning av hur man kan gå igenom sin hund. Linda R tar på sig att 


fråga runt efter lämplig veterinär som kan tänka sig föreläsa. Emma ordnar ett 


Quiz. 


b) Handlingar till årsmötet – TÄS, FoT och HUG har skickat in.  


PR/info har ej skickat in – behöver ej det.  


Styrelsens handlingar och presentation till årsmötet kommer vara klara i januari.  


c) Vakanta styrelseposter – Medlem har anmält intresse för att sekreterarposten. 


Kassör och vice ordförande fortsatt vakanta. Nuvarande kassör Angelika har 


börjat kolla efter företag som ev. skulle kunna ta kassörstjänsten.  


d) Beslut om information – Vad ska finnas var?  Styrelsen anser att nuvarande 


hemsida är välfungerade och uppdateras på ett fullgott sätt under respektive 


rubrik såsom exempelvis planerade aktiviteter, kursverksamheter och protokoll. 


För att hemsidan fortsatt ska uppdateras fullgott ställs krav på både styrelsen och 


sektorerna att lämna in uppdaterad information till PR/info. 
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Den information som däremot uppkommer tvärt eller som snabbt behöver ändras 


ska läggas upp på Facebook, tex inbjudan till inomhusträningarna. På hemsidan 


hänvisas till Facebook. 


e) Öppna träningar i NLDA (Next lever dog arena) – Förslag på att ändra 


antalet deltagare utefter vilken gren som tränas har inkommit: Max 10 deltagare 


per pass inklusive träningsledare för Lydnad och Rally och Max 12 deltagare per 


pass inklusive träningsledare på allmänlydnad. Styrelsen godkänner detta. 


Förslag har inkommit att avsluta inomhusträningarna sista april för att inte 


konkurrera med klubbens öppna träningar utomhus under maj månad. Emma K 


kollar upp om det går att ändra bokningen.  


f) Rapportera in statistik över genomförd verksamhet 2024 till SBK – punkten 


flyttas fram till nästkommande styrelsemöte. Styrelsemedlemmarna uppmanas att 


kolla igenom de 41 frågorna som skall fyllas i till nästa möte.  


g) Medlem med oönskat beteende – Information har inkommit till styrelsen 


från flera olika medlemmar att en specifik medlem har upplevts haft otrevligt 


bemötande och uttryckt sig nedlåtande mot andra medlemmar i klubben. 


Styrelsen planerar att ta hjälp av förbundets föreningscoach för få stöd och råd i 


hur ärendet ska hanteras för att komma tillrätta med problemet.  


 


6. Information från grupper/sektorer 


 


Valberedningen  


 


HUG – Julklappar beställda, endast 9 stycken då de ej lyckats nå alla berättigade trots 


flera försök. Emma West avgår som sammankallande och Emma Kinnunen tar över 


som sammankallande för HUG 2025.  


 


TÄS – Jenny Viklund avgår som sammankallande. Ny sammankallande är ej bestämd 


men TÄS har en preliminär person för posten. TÄS avser lägga in en post i budgeten 


för 2025 för samkväm för de som har ansvarsområden inom gruppen. 


 


FoT – Föreslår att ansvaret för Julmyset roterar mellan sektorerna. Styrelsen önskar 


input i frågan från övriga sektorer. Därför skjuts beslutet till ett kommande 


styrelsemöte då sektorerna också deltar. 
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PR/INFO  


 


7. Övriga frågor 


• Julledighet för styrelsen – Styrelsen planerar att ta julledigt och kommer därför 


inte vara lika tillgänglig som tidigare. Vid akuta frågor kan ordförande kontaktas. 


Emma lägger ut information på Facebook innan jul. 


• Vem ska uppdatera kalendern för styrelsens räkning – Linda R tar på sig 


uppgiften.  


• Medlemsmötets protokoll är ej klart då en av justerarna ej får till den digitala 


signeringen.  


Justeraren får skriva ut protokollet, signera, skanna in det och mejla protokollet 


till styrelsen.  


 


8. Nästa styrelsemöte – 13 Januari kl. 18:00 Medborgarskolan. 
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